
Announcement公告 

 

Online survey on learning/distance learning amid COVID-19 

因應新冠病毒(COVID-19)期間之學習/遠距學習線上問卷調查 

 

NTD 900/USD 30 NTD 300/USD 10 

peggy87**07@*****.com sssss5**61@*****.com 

 brightstar**17@*****.com 

NTD 750/USD 25 candy2835**65@*****.com 

alan83**08@*****.com nianen**98@*****.com 

qazwsx62**53@*****.com.tw edison101**16@*****.com 

shin1055**16@*****.com Sabrina90**06@*****.com 

alen**12@*****.com.tw yksoph**dd@*****.com 

tong**39@*****.com.tw jasonkuo**31@*****.com 

 kobee2**52@*****.com 

Best reply: NTD 750/USD 25 tanghaha**18@*****.com 

1820**33@*****hkbu.edu.hk  

**Ye@*****nt.artez.nl  

maxsos**96@*****il.com  

 

Please reply us (tslin@gapp.nthu.edu.tw) in the above form within 7 days 

(2020/06/24 Wed 23:59 GMT+8). Your award may be automatically abandoned 

according to delay response.  

請獲獎人務必於收到信七日內(2020/06/24 Wed 23:59 GMT+8前)回覆

(tslin@gapp.nthu.edu.tw)；若無回信，則視為自動放棄該獎品。 

 

 

  

mailto:tslin@gapp.nthu.edu.tw
mailto:tslin@gapp.nthu.edu.tw


To whom it may concern, 

 

 This is an award notification from the survey “Online survey on 

learning/distance learning amid COVID-19.” We really appreciate for your 

participation; your reply helps a lot. We would like to congratulate you on winning 

the prize.  

The prizes were announced in the attachment and on LTLab website. We 

provide gift cards of Amazon, iTunes, Google, and Family mart (Taiwan); please list 

out your priority of the mentioned gift cards (at least 2 of them) and the currency 

value. (Note: gift cards from Amazon, iTunes, and Google can only be used in certain 

countries; Please check out the relevant information to see whether it is legal to use 

in your country.) 

 

// suggested reply form: 

My priority is: 

1. Google gift card (USD) 

2. iTunes gift card (USD) 

3. Amazon gift card (USD) 

 

Please reply us in the above form within 7 days. Your award may be 

automatically abandoned according to delay response. For related information, 

please email me or go to the Learning Technology Lab’s website:  

http://ltlab.ilst.nthu.edu.tw/ltlab/  

 

Hope you all be safe and sound! 

Best wishes, 

 

  

http://ltlab.ilst.nthu.edu.tw/ltlab/


致： 

 

您好，這是問卷「因應新冠病毒(COVID-19)期間之學習/遠距學習線上問卷調

查」的獲獎通知。非常感謝您協助填寫問卷，您的回覆幫助我們許多！在這裡

誠摯恭喜您抽中本問卷所提供之獎項。獎項資訊請閱附件或 LTLab網站公告。 

我們提供來自 Amazon、iTunes、Google、全家超商（台灣）的禮品卡。煩請您

提供您的禮品卡意願順序（至少兩項）、我們將再依照配額寄給您。（備註：由

於 Amazon、iTunes、Google等禮品卡的使用國家級區域皆有限制，請事前確認

您是否能夠使用該禮券。新台幣並非這三間公司會提供的幣值，請謹慎選

擇。） 

 

// 建議回信格式如下： 

我的意願順序為：（種類、幣值） 

1. 全家超商 

2. Google gift card (USD) 

3. iTunes gift card (USD) 

4. Amazon gift card (USD) 

 

（若您意願順序有填寫全家禮券，麻煩您提供可收件地址，或新竹清大可

面交時間） 

 

 

請獲獎人務必於收到信七日內回覆，若無回信，則視為自動放棄該獎品。相關

資訊請回覆信件或者至學習科技實驗室網頁：http://ltlab.ilst.nthu.edu.tw/ltlab/ 

 

祝福大家平安健康 

http://ltlab.ilst.nthu.edu.tw/ltlab/

